



**Referat fra bestyrelsesmøde**  
**Onsdag d. 02/04 2025 kl. 18.00**  
**Bestyrelseslokalet kvarterets gård**

Afd. 12.

Afbud: Leo

Næste Møde 07/05 2025

Referent: Susanne.

**1. Godkendelse af ref.**

Underskrives på næste møde

**2. Godkendelse af dagsorden.**

Dagsordenen er godkendt.

**3. Bestyrelsen.**

**Dagsorden til Beboermøde;**

Jimmi havde sendt en mail rundt til afdelingsbestyrelsen, med udkast til dagsorden. Toni syntes at der manglede et punkt på dagsorden med valg til repræsentantskabet. Jimmi kontakter administrationen.

**Stik ved indgangspartier;**

Der var talt om at lukke for adgangen til brug af strøm – administrationen har indhentet et tilbud for at lukke dem. Afdelingsbestyrelsen syntes at det var et OK tilbud.

**A. Opfølgning.**

Beboerkaffe: Der mødte da lidt beboere op på en kold forårsdag ved Fælleshuset Vikingevej. Der kom lidt ønsker frem, som bestyrelsen arbejder videre på.

Næste gang bliver fredag d. 8/8 2025 til grill-arrangement kl. 16-18 – tages på som punkt i juni-mødet. (planlægning)

**4. Arbejdsopgaver.**

**Nye beboere:**

Jimmi uddelte ny liste over nye beboere som blev fordelt.

**Ungeudvalg:**

Da Ib tidligere har nævnt at der har været forespørgsel fra unge mennesker i afdelingen, vil han gerne kigge på hvad vi kan gøre for at de har et sted de kan komme – Charlotte meldte sig også – mere info senere.

**5. Kvarterets Hus.**

Afdelingsbestyrelsen diskuterede lidt om hvad vi skal bruge huset til, efter at lokalerne er udlejet og at der nu kun er begrænset plads – her tænker vi i forhold til fest & farver + juletræsfesten

Vi synes nemlig ikke at vi er blevet inddraget i denne beslutning om udlejning af lokalerne, i forhold til pladsarealet der er blevet inddraget.

- Ønsket, er at der bliver sat en væg op i stedet for skydedøren fra "cafe" til salen.



**Referat fra bestyrelsesmøde**  
**Onsdag d. 02/04 2025 kl. 18.00**  
**Bestyrelseslokalet kvarterets gård**

Afd. 12.

Afbud: Leo

Næste Møde 07/05 2025

Referent: Susanne.

**6. Fremtidige arrangementer.**

**Beboertur:**

Der afsættes penge til beboertur til næste år i budgettet.

(Kun for beboere i afd. 12)

Styregruppen for disse ture havde afholdt møde og fundet forskellige forslag som der blev indhentet pris for diverse ture, hvad det vil koste for den enkelte beboere – og herud fra kunne vi danne os et billede af, hvad der skal afsættes af penge til disse ture.

**7. Orienteringer herunder beslutninger:**

**A. Formand.**

**Ansøgninger:**

Der er kommet en ansøgning fra Billard på et nyt klæde til næste år -men da de allerede har modtaget fuld beløb til klæde i år 2025, så bliver det et nej – Bente sørger for at sende et afslag til billard.

**B. Kasserer.**

**Økonomi:**

Toni fortæller at Spor12 har afleveret en kasse med togudstyr, som aftalt, nu de vil fortsætte uden tilskud.

**C. Aktivitetsudvalg.**

Der har været generalforsamling i Billard og der blev valgt en ny formand, da den nuværende formand trak sig. – fortalte at de havde få 5 nye medlemmer i år.

Line dance har flyttet deres generalforsamling en uge frem.

**D. Legepladsudvalg.**

Intet.

**E. Organisationsbestyrelsen**

Intet

**F. Bordet rundt.**

Toni fortæller at der kommer flere affaldsposer ca. i september måned.

Mødet slut kl. 21.00



**Referat fra bestyrelsesmøde  
Onsdag d. 02/04 2025 kl. 18.00  
Bestyrelseslokalet kvarterets gård**

**Afd. 12.**

**Afbud: Leo**

**Næste Møde 07/05 2025**

**Referent: Susanne.**

---

Jimmi Hansen

Bente Mørk

Susanne Kristensen

Toni Lundager

Leo Kristensen

Ib Keller

Merete V. Petersen

Charlotte Aagaard